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                    3-Heights PDF to PDF/A Converter 是將PDF文件轉換成PDF/A格式，以做為長期保存文件的應用程式。本工具可以分析和轉換輸入的文件，並且支援數位簽名。該工具相當強大且具擴展性，這使得它可以結合於各種行政流程，如標準化、品質管理和歸檔。





3-Heights PDF to PDF/A Converter首先對輸入的文件進行水準分析（A、B或U級），然後轉換成盡可能高的水準，此外也可以再對輸出文件進行分析。其在轉換過程中會嵌入缺少的字體並最佳化其內容、配置文件與設定相關的顏色配置。而禁止的內容，如JavaScripts和不必要的內容將被刪除。這使得該文件在轉換過程中將可以重新進行安全修正。3-Heights PDF to PDF/A Converter也包含了數位簽名，其應用先進的企業電子簽名或個人合格電子簽名（QES），以保證歸檔文件的真實性和完整性，並可嵌入數位時間戳和撤銷戳印以供長期備查。


                

                                                                            
                    PDF to PDF/A Converter - features 


	Convert PDF documents to PDF/A-1, PDF/A-2, PDF/A-3

		Support for all PDF/A conformance levels
	Make color spaces device-independent, e.g. by embedding ICC profile or setting an output intent
	Embed and subset fonts
	Colorants management (PDF/A-2 and later)
	Recover corrupt documents
	Repair corrupt data such as embedded font programs or images
	Remove transparency (PDF/A-1 only)
	Remove malicious content such as attached files (PDF/A-1 and PDF/A-2) and JavaScript actions
	Remove multimedia content such as video and sound
	Conversion of embedded and attached files (PDF/A-2 and later)
	Repair metadata and make them consistent


	
	Conversion process control
		Pre- and post-validation
	Conversion reporting
	Write the application log to a log file
	Automatically determine optimal conformance based on input file (optional)
	Enables sophisticated error handling


	
	Digital signatures, PDF/A-conform
		Apply PAdES-LTV (Long Term Validation) signatures
	Embedded trust chain, time-stamp and revocation information (OCSP, CRL)
	Various types of cryptographic providers
			Windows certificate store
	Hardware such as hardware security module (HSM), smart cards, and USB tokens
	Online signature services
				3-Heights™ Signature Creation and Validation Service
	SwissSign Digital Signing Service
	SwissSign SuisseID Signing Service
	QuoVadis sealsign
	Swisscom All-in Signing Service
	GlobalSign Digital Signing Service


			
	Mass signing of documents
	Add an optional visual appearance of the signature (page, size, color, position, text, background image, etc.)


		


	
	Read input from and write output document to file or memory
	Read encrypted input files
	Enhance output file
		Set metadata
	Linearization for fast web view
	Use PDF file compression features (PDF/A-2 and later)


	
	Text recognition using OCR engine (optional)
		Replace old OCR text or skip images with existing OCR text
	Set the OCR language and options
	Deskew and de-noise images
	Detect barcodes
	List OCR plug-ins


	
	Add embedded files (PDF/A-2) and associated files (PDF/A-3)
	Embedded XML invoice data conforming to the ZUGFeRD specification (PDF/A-3)



 





Benefits


Properties and Benefits

This component is characterized by high performance and a comprehensive range of services. These functions enable reliable, ISO-compliant long-term storage of large PDF document inventories. The guaranteed visual reproducibility and digital signature also lends the document all the properties of an unalterable record and reduces compliance risks.


Performance Characteristics


	Support for all PDF/A conformance levels
	Report on pre- and post-validation
	Text recognition thanks to optional connection to an OCR engine (ABBYY, Tesseract)
	Authenticity and integrity thanks to digital signatures
	Embedding of metadata from an external source
	Platform independent
	Performance



                

                                                                            
                    Formats 


Input formats 


	PDF1.x (PDF1.0, …, PDF1.7)
	PDF2.0



 


Output formats 


	PDF/A-1a, PDF/A-1b 
	PDF/A-2a, PDF/A-2b, PDF/A-2u 
	PDF/A-3a, PDF/A-3b, PDF/A-3u



 


Conformance 


	Standards: 

		ISO32000-1 (PDF1.7)
	ISO32000-2 (PDF2.0) 
	ISO19005-1 (PDF/A-1) 
	ISO19005-2 (PDF/A-2) 
	ISO19005-3 (PDF/A-3) 
	PAdES (ETSI EN 319 142) signature levels B-B, B-T, CMS 
	Legacy PAdES baseline signature (ETSI TS 103 172) B-Level and T-Level 
	Legacy PAdES (ETSI TS 102 778) Part2 (PAdES Basic), Part3 (PAdESBES), and Part4 (PAdESLTV, LongTerm Validation) 
	Longterm signature profiles for PAdES (ISO 14533-3) 
	Cryptographic suites (ETSI TS 119 312) 
	ZUGFeRD 1.0, ZUGFeRD 2.0, Factur-X V1.0 


	
	Quality assurance: veraPDF test corpus and Isartor test suite



 


Interfaces 

The following interfaces are available: 


	C 
	Java 
	.NET Framework 
	.NET Core1 
	COM



 


Operating systems 

The 3-Heights® PDF to PDF/A Converter API is available for the following operating systems: 


	Windows Client 7+ | x86 and x64 
	Windows Server 2008, 2008 R2, 2012, 2012 R2, 2016, 2019, 2022 | x86 and x64 
	Linux: R
		ed Hat, CentOS, Oracle Linux 7+ | x64 
	Fedora 29+ | x64 
	Debian 8+ | x64 
	Other: Linux kernel 2.6+, GCC toolset 4.8+ | x64 


	
	macOS 10.10+ | x64 



‘+’indicates the minimum supported version.


1 Limited supported OS versions.Operating systems


                

                                                                            
                    	
			Printing & Viewing

			
	 	
			3-Heights PDF Printer

				
			Print PDF documents, PDF/A compliant, automatable, high-throughput oriented, print PDF and TIFF to paper or to print data-streams

			
	
			3-Heights PDF Viewer

				
			Display PDF and TIFF documents in an embedded or stand-alone, individually configurable, secure PDF viewing control

			
	
			Document Conversion

			
	 	
			3-Heights Document Converter

				
			Convert working documents to PDF/A, MS Office and email to PDF for document interchange or archiving

			
	
			3-Heights PDF to PDF/A Converter

			 

				
			Convert regular PDF documents or entire archives to PDF/A compliant documents, optionally apply OCR or a digital signature

			
	
			3-Heights PDF to Image Converter

			 

				
			Produce high quality renditions of PDF documents as TIFF, JPEG and various other image formats

			
	
			3-Heights Image to PDF Converter

			 

				
			Convert TIFF, JPEG and other image types to PDF and PDF/A, optional add OCR and metadata

			
	
			Document Assembly

			
	 	
			3-Heights PDF Prep Tool Suite

				
			Programmatically edit PDF documents by adding text, images and vector graphics, add or fill form fields, assemble documents

			
	
			3-Heights PDF Merge Split

				
			Assemble documents in a PDF/A compliant manner and at a very high throughput thanks to a multiple-in-multiple-out architecture

			
	
			3-Heights PDF Command Line Suite

			 

				
			Use this versatile batch tool suite for document assembly, content extraction, form fields and more

			
	
			Document Management

			
	 	
			3-Heights PDF Extract

				
			Extract any content in a PDF document, such as text, images, graphics and all their properties

			
	
			3-Heights PDF Analysis & Repair

				
			Analyze and repair corrupt PDF documents, reconstruct PDF documents from recoverable parts of damaged documents

			
	
			Digital Signature & Validation

			
	 	
			3-Heights PDF Security

				
			Apply advanced and qualified PDF/A compliant digital signatures, validate signatures, time stamp, decrypt and encrypt with up to 256 bit

			
	
			3-Heights PDF Validator

				
			Check the compliance of your PDF documents with ISO standards for PDF and PDF/A before archiving or validate existing archives
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    Linksoft友環專業軟體代理網站服務，不論會員或非會員均可享受產品詢價和訂購服務。
    
欲加入會員，可以點選「註冊」成為會員。
  


  加入會員的好處：


  1. 您可以隨時登入會員，查詢產品詢價記錄，更新您的會員資料。

  2. 系統將自動帶出您的會員資料，免去資料重複繕打的麻煩。

  3. 只需填寫基本的聯絡資料，不會要求您留下身份證字號等個人機密性資料。

  4. 掌握最新的產品資訊及最新好康，享受完整的客戶服務，註冊的聯繫Email可立即收到通知，再也不用怕漏失重要訊息。
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